
中继器使用说明书 Repeater User Manual

产品特点 Features

超强接收灵敏度 Super receiving sensitivity

超远距离，呼叫范围 1500 米（空旷区域） Call range 1500 m (open space)

支持学习 999 个发射器 Support to learn 999 transmitter

兼容 1527 和 2262 编码 Compatible with 1527 and 2262 codes

产品部件 Component

操作说明 Operation

1) 中继器安装方位: 一般情况下，用户应把中继器安放在发射器与接收器之间的合适位置，并做适当的调整以达到最佳信

号覆盖范围。

2) Location of repeater installation: generally, the user should place the repeater in an appropriate position

between the transmitter and receiver, and make appropriate adjustments to achieve the best signal coverage.

3) 发射器对码：长按 “learn” 设置键 3 秒直到前盖右边蓝色 LED 常亮，然后一一触发需要学习的发射器。 每学习成

功一个发射器，前盖右边蓝色 LED 灯会闪两次。全部对码成功后，短按 “learn” 设置键一次退出并进入待机状态。

4) Transmitter codes: long press the "learn" setting button for 3 seconds until the blue LED on the right side

of the front cover is always on, and then trigger the transmitter to be learned one by one. For each successful



learning of a transmitter, the blue LED light on the right side of the front cover flashes twice. After all

the codes are successfully matched, short press the "learn" setting key once to exit and enter the standby

state.

5) 删除全部发射器:长按 “learn” 设置键3秒直到前盖右边蓝色LED 常亮, 松手后再接着长按 “learn” 设置键5秒，

直到前盖右边蓝色 LED 灯闪四次熄灭后，删除全部发射器成功。

5) Delete all transmitters: long press the "learn" setting button for 3 seconds until the blue LED on the right

side of the front cover is always on, and then long press the "learn" setting button for 5 seconds after release,

until the blue LED light on the right side of the front cover flashes for 4 times, and all transmitters are

deleted successfully.

1 注意事项 Cautions
1) 不要把中继器安装在金属材料上 Do not install the repeater on metal

2) 安装高度高于 2 米 Mounting height is higher than 2 meters

3) 注意防水防潮。请勿掉入水中。 Pay attention to waterproof and moisture-proof. Don't fall into the water.

4) 如果接收器不能接到发射器的信号，请先调整发射器与中继器之间的距离，然后再调整中继器与接收器之间的距离到最

佳接收状态。 If the receiver cannot receive the signal from the transmitter, adjust the distance between

the transmitter and the repeater first, and then adjust the distance between the repeater and the receiver

to the best receiving state.

技术参数 Technical Characteristics

无线频率: 433.92MHz Working frequency: 433.92MHz

电源适配器: 5V1A Supply voltage: Input: AC100-240V Output: DC5V/1A

静态电流: <20mA Standby current: <20mA

工作电流: <200mA Working current: <200mA

接收灵敏度: -110dB Receive sensitivity: -110±2dBm

环境温度:-20℃- 55℃ Ambient temperature: -20℃- 55℃

包装清单 Package List

中继器：1 台 Repeater: 1 pcs

电源： 1 个 Adapter： 1 pcs

电源线 1条 power line 1pcs

说明书： 1 本 Manual: 1 pcs
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